
Vragen voor het vragenuur van 24 april 2024 van 15.30 – 16.20 uur 

I Vragen van de fracties van CDA, D66, VVD en Student&Stad over fietsenstallingen bij het 
Hoofdstation (Etkin Armut) 

Inmiddels is het bij gebruikers van de fietsenstalling bij het Hoofdstation bekend. Als je op vrijdag de 
trein wil halen, kan je er reistijd bij op tellen alleen al om je fiets kwijt te kunnen. Met een beetje 
pech vind je dat plekje niet en loop je de kans dat je fiets wordt meegenomen omdat hij buiten de 
rekken staat. Het is een ergernis die er de laatste jaren niet minder op is geworden. De heropening 
van het hoofdstation is een lichtpuntje dat steeds groter begint te worden nu die datum dichterbij 
komt. Maar helaas voor fietsers, zo meldde Sikkom onlangs: de beloofde 16.000 fietsparkeerplekken 
zijn dan nog niet klaar. De fietsenkelder, waar 6600 plaatsen bij horen, kan niet tijdig worden 
aangesloten op het fietspad. Het resultaat is 1,5 jaar vertraging. Met de huidige situatie die al zo 
vervelend is en dit in het vooruitzicht, komen onze fracties tot de volgende vragen.

1. Kan het college duidelijkheid geven over het al dan niet verwijderen van de fietsflat, 
waarmee 1300 plekken zouden verdwijnen terwijl de nieuwe plekken vertraagd zijn?

2. Is het college bereid te kijken naar tijdelijke oplossingen om meer plek te creëren gezien de 
vertraging van 1,5 jaar en de nu al te grote druk op de fietsenstallingen op het hoofdstation?

II Vragen van de fractie van de Stadspartij 100% voor Groningen over KidsUnited (Amrut Sijbolts) 

Op 15 juli 2023 was het eindelijk zover. Na jarenlang geduld opende KidsUnited met een spetterend 
openingsfeest hun Leutje stadion.
Een schitterend ministadion voor kinderen met een beperking.
De volgende stap, een eigen clubhuis, komt snel dichterbij. Op 15 mei gaat de eerste schep in de 
grond. Mede dankzij verschillende sponsoren is het gelukt om een substantieel bedrag in te zamelen 
voor de bouw van hun eigen clubhuis.
Een geweldige ‘beloning’ voor Onno en Margriet, die in 2003 KidsUnited hebben opgericht en alle 
kinderen, ouders, vrijwilligers, sponsoren en iedereen die KidsUnited een warm hart toe draagt.
Het is bewonderenswaardig dat het KidsUnited in zeer korte tijd is gelukt om een begrotingstekort op 
van €47.807,- weg te werken. O.a. d.m.v. fondswerving, sponsoren en bezuinigingen op de reguliere 
kosten van KidsUnited. 
Onze fractie ontving onlangs zorgwekkende berichten. Dat een voetbalvereniging voor kinderen met 
een handicap zelf verantwoordelijk wordt gehouden voor de kosten thv € 65.000,- van een 
rioolaansluiting voor hun clubhuis is onvoorstelbaar. Vooral omdat dit pas drie weken voor aanvang 
van de bouw bekend werd.
De Stadspartij verwacht dat een bijzondere en unieke voetbalclub, als KidsUnited, die zich inzet voor 
zoals kinderen met een handicap, niet geconfronteerd wordt met dergelijke financiële lasten.  Temeer 
omdat zij de afgelopen 11 jaar vrijwel geen cent subsidie of financiële bijdrage van de gemeente 
hebben ontvangen.
Het verbaast de Stadspartij dan ook dat het college niet bereid is om een passende oplossing te 
vinden voor een vereniging met zo’n groot maatschappelijk belang voor kinderen met een handicap.
Het niet subsidiëren, dan wel bekostigen, van een rioolaansluiting voor een voetbalvereniging voor 
kinderen met een handicap kan worden gezien als het tegenwerken van gelijke kansen voor 
kwetsbare groepen in de samenleving.
We hebben dan ook de volgende vragen aan het college:

1. Waarom neemt het college geen maatschappelijke verantwoordelijkheid om bij te dragen 
aan inclusie en de ondersteuning van organisaties die zich inzetten voor sociale doelen, zoals 



het bevorderen van sport voor kinderen met een handicap.

2. Is het college het met ons een dat het clubhuis van KidsUnited een positieve impact heeft, de 
sociale cohesie te bevordert, de gezondheid en welzijn van kinderen te verbetert en inclusie 
stimuleert? 

3. Is het college bereid om het standpunt, KidsUnited zelf laten betalen voor de rioolaansluiting, 
te heroverwegen en te zoeken naar alternatieve oplossingen om de voetbalvereniging te 
ondersteunen?


